
2023.06.22 Gemeenteraad – Vragenkwartier  - Congres Vereniging Nederlandse 
Gemeenten (VNG) 2023. 

Wij hebben begrepen, dat het afgelopen VNG congres, waar ook Papendrecht bij is 
aangesloten en aanwezig was onder andere heeft opgeleverd, dat de nieuwe 
vicevoorzitter van het bestuur er een is uit de M50 (middelgrote gemeenten van 
Nederland), in tegenstelling tot wat jarenlang gebruikelijk was, namelijk een bestuur 
met vertegenwoordigers uit de grootste gemeenten.

Graag zou de PAB fractie aan het college de volgende vragen willen stellen:

Vragen:

1.Klopt het bovenstaande? En zo ja wat zijn precies de voordelen voor Papendrecht 
hiervan?

2. Kan er nog meer positief nieuws voor Papendrecht worden gemeld over dit 
congres?

H.M. (Margré) van Wijngaarden
Namens de fractie van
PAPENDRECHTS ALGEMEEN BELANG
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